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Smart Soundbox 3 S2

Canton Elektronik GmbH + Co. KG      Neugasse 21-23            61276 Weilrod             Tel. 06083 287 0              www.canton.de

Release Datum: 13.03.2023

MCU Host 4123/7123

BLV 016

WiFi 15379

STS wireless 1.22

DSP 0.60

Chromecast built-in® 1.52.272222

Neue Firmware Revision:

MCU Host 4117/7117

BLV 013/015

WiFi 15271

STS wireless 1.17

DSP 0.60

Chromecast built-in® 1.52.272222

Alte Firmware Revision:

Neue Funktionen und Änderungen: 
•  Neuen Menüpunkt  „TOUCH PANEL“ (TCH) im Menü „Systemeinstellung“ eingefügt. Über dieses 

Menü kann mit der optional erhältlichen Fernbedienung das Touch panel deaktiviert bzw. aktiviert 
werden.

•  Möglichkeit die Soundbox 3 „Smart kabelgebunden“ mit einem Smart Connect 5.1 zu verbinden 
implementiert. Das bedeutet, dass die Steuerbefehle zwischen Smart Connect 5.1 und Smart 
Soundbox 3 kabellos, während die Audiodaten kabelgebunden von den Analogausgängen des 
Smart connect 5.1 zu dem AUX Eingang der Soundbox 3 übertragen werden.  

•  Soundbox 3 für die Steuerung per Canton Smart APP vorbereitet.
 

Fehlerbehebung: 
• Allgemeine Stabilitätsverbesserungen
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Release Date: 13th March 2023

MCU Host 4123/7123

BLV 016
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Chromecast built-in® 1.52.272222

New firmware revision:

MCU Host 4117/7117

BLV 013/015

WiFi 15271

STS wireless 1.17

DSP 0.60

Chromecast built-in® 1.52.272222

Old firmware revision:

New functions and changes: 
•  New menu item “ Touch Panel (TCH)” added to menu “System setup”. The function is intended to 

enable/disable the Touch panel via the optional remote control.
•  Added the function to connect the Soundbox 3 Smart wired to a Smart connect 5.1. With this 

function the control commands will be transmitted wirelessly between the Smart connect 5.1 and 
the Soundbox 3, while the Audio data will be transmitted wired from the analogue outputs of the 
connect to the AUX input of the Soundbox 3.

•  Soundbox 3 is now prepared for being controled via the Canton Smart APP.
 

Bug fixes: 
• General stability improvements


